
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α

Από το υπ’ αριθ. 10/2011 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας

Αρ. απόφ. 204/2011                                                     
Π ε ρ ί λ η ψ η

Καθορισμός  ύψους  αποζημίωσης  προέδρου  Δ.Σ.  της 
Δημοτικής  Κοινωφελούς  Επιχείρησης  «ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.» 
Βέροιας.

         Σήμερα 18 Απριλίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Μ. Δευτέρα και ώρα 15:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων  του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας,  Μητροπόλεως  46,  στο  Δημαρχείο,  ύστερα  από  την  με  ημερομηνία  14-4-2011 γραπτή 
πρόσκληση  του  Προέδρου  που  δόθηκε  σ’  όλους  τους  Συμβούλους,  τους  Προέδρους  Δημοτικών  & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006.
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί  
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη:

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες
1)Δ.  Δάσκαλος,  2)Μ.  Σουμελίδης,  3)Θ.  Θεοδωρίδης,  4)Γ.  Μιχαηλίδης, 
5)Α.  Λαζαρίδης,  6)Ν.  Τσιαμήτρος,  7)Ε.  Αρχοντάκη-Γεωργίου,  8)Π. 
Παυλίδης, 9)Τ. Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 
12)Κ.  Βοργιαζίδης,  13)Ν.  Μωυσιάδης,  14)Ν.  Μαυροκεφαλίδης,  15)Χ. 
Γαϊτάνου-Γεωργιάδου,  16)Α.  Καγκελίδης,  17)Μ.  Παπαϊωάννου,  18)Θ. 
Κορωνάς, 19)Κ. Συμεωνίδης, 20)Γ. Κάκαρης, 21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Λ. 
Τσαβδαρίδης,  23)Α.  Νεστορόπουλος,  24)Α.  Γκαμπέσης,  25)Κ. 
Κοστογλίδου,  26)Α.  Βεσυρόπουλος,  27)Β.  Γιαννουλάκης,  28)Χ. 
Τσιούντας,  29)Ε.  Γουναράς,  30)Κ.  Παναγιωτίδης,  31)Δ.  Γκέκα,  32)Α. 
Παπαδόπουλος,  33)Σ.  Κουμτσίδης,  34)Ι.  Σοφρόνωφ,  35)Γ.  Ορφανίδης, 
36)Χ. Σαββαϊδου.

Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Χ. Κούτρας, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Κ. Κουτσαντάς, Γ. Σουμπέκας,

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Σ. Κρομμύδας, Η. 
Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Ι. 
Χειμώνας, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης, Μ. Τέτος.

Κ. Καπανίδης.

Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Α. Βεσυρόπουλος, Γ. Ορφανίδης.
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 170/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου.
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 172/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης.
4) Κατά τη συζήτηση του 5ου θέματος της ημερήσιας διάταξης προσήλθε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης.
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 173/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Κοστογλίδου, Ε. Γουναράς.
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ.174/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Μ. Σουμελίδης, Χ. Τσιούντας, Σ.  
Κουμτσίδης, Κ. Παναγιωτίδης, Α. Λαζαρίδης, Χ. Γαϊτάνου, Μ. Παπαϊωάννου, Γ. Μιχαηλίδης, Γ. Κάκαρης, Λ. Πουλασουχίδης.
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 176/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Μ. Παπαϊωάννου, Χ. Γαϊτάνου, Α. Λαζαρίδης, Β. Γιαννουλάκης.
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 181/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης.
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 185/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης.
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 187/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης.
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 191/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Τσιούντας, Σ. Κουμτσίδης.
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 194/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης.
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 195/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησε η κα Χ. Σαββαϊδου.
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 196/2011 απόφασης προσήλθε η κα Χ. Σαββαϊδου.
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 200/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης.
16) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 201/2011 απόφασης αποχώρησε η κα Μ. Παπαϊωάννου.
17) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 202/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Μ. Παπαϊωάννου και αποχώρησε ο κ. Α. Νεστορόπουλος.
18) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 204/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Ν. Τσιαμήτρος, Β. Γιαννουλάκης Ι. Σοφρόνωφ.
19) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 205/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ. Α. Νεστορόπουλος.
20) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 216/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Συμεωνίδης.
21) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 225/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης.
22) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 229/2011 απόφασης προσήλθαν  οι κ.κ.Ν. Μωυσιάδης, Κ. Βοργιαζίδης, Κ. Κυριακίδης.
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 42ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 13-4-2011 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής:

Με τις διατάξεις της παρ. 5 του άρθρου 255 του ν. 3463/06 «Κώδικας Δήμων 
και Κοινοτήτων» (ΦΕΚ 114Α΄/06) προβλέπεται ότι:

«5.  Στον πρόεδρο ή στον αντιπρόεδρο του διοικητικού συμβουλίου,  ανάλογα με τις  
υπηρεσίες που παρέχει στην επιχείρηση, μπορεί να καταβάλλεται αποζημίωση, η οποία ορίζεται  
με  απόφαση του  δημοτικού ή  κοινοτικού συμβουλίου  ύστερα  από πρόταση του  διοικητικού  
συμβουλίου της επιχείρησης. Με την ίδια διαδικασία μπορεί να καταβάλλεται αποζημίωση στα  
μέλη  του  διοικητικού  συμβουλίου  για  τη  συμμετοχή  τους  στις  συνεδριάσεις  του.  Για  τον  
καθορισμό  των  αποζημιώσεων  της  παραγράφου  αυτής  λαμβάνεται  οπωσδήποτε  υπόψη  η  
οικονομική κατάσταση της επιχείρησης κατά την προηγούμενη διαχειριστική περίοδο.

Με απόφαση του Υπουργού Εσωτερικών, Δημόσιας Διοίκησης και Αποκέντρωσης, η  
οποία εκδίδεται μετά από γνώμη της Κ.Ε.Δ.Κ.Ε., καθορίζονται τα ανώτερα χρηματικά όρια των  
ως άνω αποζημιώσεων.».

Με την αριθ. 61995/13-11-07 (ΦΕΚ 492/τ.Υ.Ο.Δ.Δ./16-11-07) απόφαση του 
Υφυπουργού Εσωτερικών ορίζεται ότι:

«Άρθρο 1,  παρ.1.  Καθορίζουμε,  ως ανώτατο χρηματικό όριο της αποζημίωσης που  
μπορεί  να  καταβάλλεται  στον  Πρόεδρο  ή  στον  Αντιπρόεδρο  του  διοικητικού  συμβουλίου  
κοινωφελούς δημοτικής επιχείρησης, ανάλογα με τις υπηρεσίες που οι ανωτέρω παρέχουν σε  
αυτήν, το ποσό που καταβάλλεται ως έξοδα παράστασης στον Πρόεδρο του οικείου δημοτικού  
συμβουλίου,  δυνάμει  της  απόφασης  των  Υπουργών  Εσωτερικών  και  Οικονομίας   και  
Οικονομικών που  εκδίδεται  κατ’  εξουσιοδότηση  της  παρ.  2α του  άρθρου  136 του  Κώδικα 
Δήμων και Κοινοτήτων, σε συνδυασμό με τα οριζόμενα στις παρ. 2β και 4 του ιδίου άρθρου…
Άρθρο 3, παρ.1. Το ακριβές ποσό των ανωτέρω αποζημιώσεων, καθορίζεται με απόφαση του  
οικείου  δημοτικού  ή  κοινοτικού  συμβουλίου  και  ύστερα  από  πρόταση  του  Διοικητικού  
Συμβουλίου της επιχείρησης, λαμβανομένης υποχρεωτικά υπόψη της οικονομικής κατάστασης  
αυτής κατά την προηγούμενη διαχειριστική περίοδο...».

Σε  υλοποίηση  των  ανωτέρω  διατάξεων  εκδόθηκε  η  με  αρ.  42224/4-7-08 
Κ.Υ.Α.  «Καθορισμός  εξόδων  παράστασης  των  δημάρχων,  προέδρων  κοινοτήτων, 
αντιδημάρχων,  προέδρων  δημοτικών  συμβουλίων  και  αντιπροέδρων  κοινοτήτων» 
(ΦΕΚ 1350Β΄/08), με την οποία καθορίζονται τα έξοδα παράστασης που δικαιούνται 
να εισπράττουν ετησίως οι ανωτέρω, ανάλογα με το σύνολο των τακτικών εσόδων 
που πραγματοποιούν κατά το αντίστοιχο οικονομικό έτος οι οικείοι ΟΤΑ, που για τον 
Δήμο μας (με ετήσια τακτικά έσοδα 6.000.001-30.000.000 ευρώ) και αντίστοιχα για 
τον πρόεδρο του Δημοτικού Συμβουλίου ανέρχονται στο ποσό των 21.000 ευρώ (40% 
των εξόδων παράστασης Δημάρχου-παρ. 4,αρ.136 ΚΔΚ).

Με τις διατάξεις των παρ. 1 & 3 του άρθρου 92 του ν. 3852/10 προβλέπεται 
ότι:  «1.  Οι  δήμαρχοι,  οι  αντιδήμαρχοι  και  οι  πρόεδροι  δημοτικών  συμβουλίων, 
λαμβάνουν αντιμισθία η οποία καταβάλλεται από το δήμο. (…)
3.  Οι αντιδήμαρχοι  λαμβάνουν το πενήντα τοις  εκατό (50%) της  αντιμισθίας  που 
αναλογεί στο δήμαρχο, ενώ οι πρόεδροι των δημοτικών συμβουλίων λαμβάνουν το 
σαράντα τοις εκατό (40%) αυτής.».

Με την αριθ. 14/11 απόφασή του το διοικητικό συμβούλιο της Κοινωφελούς 
Επιχείρησης Δημοτικό  Περιφερειακό  Θέατρο Βέροιας  προτείνει  για  τις  υπηρεσίες 
που παρέχει ο πρόεδρος του δ/κού συμβουλίου να οριστεί ως αποζημίωσή του το 
ανώτατο  ποσόν  που  καταβάλλεται  ως  αντιμισθία  στον  Πρόεδρο  του  Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, από την ημερομηνία ορισμού του ως προέδρου στο Δ.Σ. της 
ΚΕΔΗΠΕΘΕ.

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο να αποφασίσει για τον 
καθορισμό  ή  μη  του ποσού αποζημίωσης  του προέδρου  ή  του αντιπροέδρου του 
διοικητικού συμβουλίου της Δημοτικής Κοινωφελούς Επιχείρησης με την επωνυμία 
«Δημοτικό Περιφερειακό Θέατρο Βέροιας».

Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την αριθ. 14/2011 απόφαση του Δ.Σ. 
του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ, με την οποία εγκρίνει την καθιέρωση αποζημίωσης για τον Πρόεδρό 
του, ισόποσης με την αντιμισθία του προέδρου του δημοτικού συμβουλίου από την 
ημερομηνία ορισμού του ως προέδρου του Δ.Σ. της επιχείρησης.

ΑΔΑ: 4Α3ΩΩ9Ο-8



Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά.
Κάκαρης:  Υπάρχει  απόφαση  ομόφωνη  από  όλες  τις  παρατάξεις  του 

Διοικητικού  Συμβουλίου  του  ΔΗΠΕΘΕ,  που  καθορίζει  το  ύψος  της  αμοιβής  του 
προέδρου. Ό,τι παίρνει ο πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, το 40% από το μισθό 
της Δημάρχου. 

Δήμαρχος: Τώρα αυτή τη στιγμή θέλετε να σας πω πόσα παίρνει ο καθένας; 
Γιατί  όποιος  είναι  δημόσιος  υπάλληλος και  δουλεύει  εδώ δεν πληρώνεται.  Να τα 
πούμε εδώ να τα ξέρουμε για να μην δημιουργούνται εντυπώσεις. Ο συγκεκριμένος 
πρόεδρος παίρνει 200 ή 300€ από αυτή την ενασχόλησή του. 

Μαυροκεφαλίδης:  Είναι  καλά  να  κάνουμε  μία  αναφορά  στο  θέμα  της 
αντιμισθίας. Η αντιμισθία σύμφωνα  με τον Καλλικράτη είναι υποχρεωτική για τους 
δημοσίους  υπαλλήλους.  Δεν  μπορούν  να  επιλέξουν  ή  μισθό  ή  αντιμισθία, 
υποχρεωτικά πάνε στην αντιμισθία. Εάν υπολείπεται η αντιμισθία του μισθού τους 
έχει  την  υποχρέωση  να  καλύψει  τη  διαφορά  ο  Δήμος.  Αυτό  ισχύει  για  τους  εν 
ενεργεία δημοσίους υπαλλήλους. 

Κάκαρης: Η συγκεκριμένη περίπτωση του ΔΗΠΕΘΕ δεν έχει καμία σχέση με 
την αντιμισθία του αντιδημάρχου. Αφορά  αποζημίωση Επιχείρησης Κοινωφελούς 
Δικαίου, με ερώτημα στο Γενικό Λογιστήριο.

Μαυροκεφαλίδης:   Εγώ  κε  Κάκαρη  απαντώ  σε  ένα  ερώτημα  που  μπήκε. 
Στους δημοσίους υπαλλήλους, συνταξιούχος όπως είμαι εγώ, η νομοθεσία λέει ότι 
είμαστε υποχρεωμένοι να πάμε στην αντιμισθία. Δεν μας επιτρέπει να πάρουμε τη 
σύνταξή  μας,  από  τη  σύνταξη  παίρνουμε  το  30%  της  βασικής  σύνταξης.  Στην 
περίπτωσή μου  η  διαφορά  που  θα  προκύψει  είναι  γύρω στα 250  με  300€.  Αυτό 
διαφοροποιείται. Θεωρώ ότι στην περίπτωση αυτή  ότι ο Καλλικράτης  αδικεί τον 
υπάλληλο.  Θα  μπορούσα  να  είμαι   στο  σπίτι  μου  και  να  κάνω  οτιδήποτε  άλλο, 
επιλέγω συνειδητά  να είμαι εδώ αλλά ο νομοθέτης είπε να πας εκεί με 250€. Είσαι 
εθελοντής με πατέντα, εγώ το δέχομαι, το υπερασπίζομαι και το υπηρετώ. Να μην 
υπάρχουν οι μύθοι λοιπόν αν παίρνουν ή δεν παίρνουν αυτοί που είναι συνταξιούχοι. 

Μωϋσιάδης: Ο πρόεδρος έχει την τυχερή θέση να παίρνει κάτι, εγώ επειδή 
είμαι κάτω από 55 χρονών δεν δικαιούμαι να πάρω τίποτα. Να  σας  πω  τι  θα  κάνω. 
Ενημέρωσα τον νομικό σύμβουλο. Εγώ δεν θέλω την αντιμισθία και θα προσφύγω 
στη δικαιοσύνη να μην πάρω την αντιμισθία. Μας υποχρεώνει το κράτος να έχει τα 
έσοδα και να επιβαρύνεται ο Δήμος . Εγώ δεν συμφωνώ με αυτή τη λογική.

Χατζηαθανασίου:  Την  παρουσία  μας  εδώ  την  θεωρώ  μία  κοινωνική 
προσφορά, γι αυτό θα έλεγα ότι εγώ με την σύνταξή μου και με την αντιμισθία δεν θα 
πάρω μία. Θεωρώ ευτύχημα το να έρχομαι εδώ και να προσφέρω τις υπηρεσίες μου, 
θεωρώ ότι έχω μία κοινωνική προσφορά. 

Δάσκαλος: Υπάρχει μία απόφαση όπως είπε ο κ. Κάκαρης, δεχόμαστε ναι ή 
όχι την απόφαση;

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Τσαβδαρίδης:  Δεν  έχω  εμπειρία  από  προηγούμενα  χρόνια,  διαβάζω  την 

απόφαση. Πέρσι τι έπαιρνε δεν ξέρω. Δεν ξέρω αν λήφθηκε η οικονομική κατάσταση 
της επιχείρησης που θεωρώ ότι δεν είναι και ανθηρή. Συζητούσα κάποια στιγμή για 
το  ΔΗΠΕΘΕ με  τον  κ.  Μιχαηλίδη  ότι  θα κλείσει  η  επιχείρηση γιατί  δεν παίρνει 
χρηματοδοτήσεις.  Είναι  αβέβαιο  το  μέλλον  της.  Εδώ τώρα το  ανώτατο ποσό του 
προέδρου λέει ποιο είναι, το κατώτατο ποιο είναι; Θεωρώ ότι είναι λογικό για την 
οικονομική  κατάσταση  της  επιχείρησης  την  οποία  ξέρουμε,  να  πάρει  την  ίδια 
αποζημίωση με τον πρόεδρο του Δημοτικού Συμβουλίου. Δεν ξέρω πόσο είναι αυτό, 
πολύ ή λίγο, μπορεί να αδικήσω τον κ. Κάκαρη. Δεν ξέρουμε τι θα πάρει αυτός ο 
άνθρωπος.  Εγώ  νομίζω  ότι  το  50%  της  αμοιβής  του  προέδρου  του  Δημοτικού 
Συμβουλίου είναι μία καλή περίπτωση. Προτείνω το 50% καθαρό. 

Δήμαρχος: Εγώ οφείλω να πω ότι το ΔΗΠΕΘΕ έχει εξυγιανθεί απολύτως και 
είναι σε πολύ καλή οικονομική κατάσταση. Δεν χρωστάει δηλαδή, είναι μία υγιής 
επιχείρηση αυτή τη στιγμή. Υπάρχει μία ομόφωνη απόφαση Διοικητικού Συμβουλίου 
και επαναλαμβάνω ότι ο καθένας μπορεί να διαχειριστεί αυτήν την απόφαση και το 
δικαίωμα που έχει, προσωπικά όπως θέλει. 
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Κάκαρης: Να απαντήσω για την οικονομική κατάσταση. Προφανώς αν δεν 
ήταν η οικονομική κατάσταση, δεν υπήρχε περίπτωση να ζητήσω αποζημίωση, όπως 
και το έκανα τα προηγούμενα χρόνια χαρίζοντας στο Δήμο σχεδόν εκατό χιλιάδες 
ευρώ. Οι ισολογισμοί των τελευταίων τριών-τεσσάρων ετών είναι θετικότατοι από 
εβδομήντα έως εκατό χιλιάδες ευρώ κέρδη. Από τριακόσιες χιλιάδες ευρώ που ήταν 
το χρέος , είναι μηδενικό και έχουμε να πάρουμε ως ΔΗΠΕΘΕ γύρω στις τετρακόσες 
είκοσι χιλιάδες από το Δήμο και άλλα εκατό και από το Υπουργείο.  Σχεδόν μισό 
εκατομμύριο. Το ότι είναι μία επιχείρηση η οποία δεν έχει εξυγιανθεί, προφανώς έχει 
ληφθεί  υπόψη  από  το  Διοικητικό  Συμβούλιο  και  γι’  αυτό  και  η  απόφαση  ήταν 
ομόφωνη και από την παράταξη του κ. Τσαβδαρίδη.

Νεστορόπουλος:  Ποιος ήταν ο προϋπολογισμός του ΔΗΠΕΘΕ; Την απόφαση 
για  τα  ποσά  την  παίρνει  το  Δημοτικό  Συμβούλιο,  είναι  γνωμοδοτική  από  τις 
επιχειρήσεις. 

Μιχαηλίδης:  Είμαι  κατά  της  διαδικασίας  πλειοδοσίας  στο  Δημοτικό 
Συμβούλιο για την αμοιβή ενός ανθρώπου που είναι ο πρόεδρος σε μία Δημοτική 
Επιχείρηση ή σε άλλο Νομικό Πρόσωπο, όταν υπάρχει προηγούμενη απόφαση του 
συμβουλίου  του  Νομικού  προσώπου  ή  της  Επιχείρησης.  Επίσης  είμαι  υπέρ  της 
άποψης ότι οι αιρετοί, άσχετα αν αυτή είναι περίοδος κρίσης ή όχι, γι αυτά τα οποία 
παρέχουν πρέπει να αμείβονται. Αυτό γινόταν από ιδρύσεως των Δήμων  σε όλη την 
Ελλάδα.  Στο Δήμο μας συγκεκριμένα δεν θυμάμαι  ,  εκτός  από την δική μας την 
περίοδο που θεωρώ ότι ήταν τραγικό λάθος που δεν αμειβόταν κανένας. Ολοι όσοι 
δεν είχαμε πληρωθεί τότε, δεν παίρναμε το νόμιμο, όλοι γίναμε χρηματοδότες στις 
τράπεζες. Τα έξοδα που θα καταβάλει ο πρόεδρος ή η Δήμαρχος ή οποιασδήποτε 
άλλος είναι τεράστια.  Πρέπει να είναι «κιμπάρης» οποιοσδήποτε πρόεδρος σε μία 
επιχείρηση. Την απόφαση αυτή του εκάστοτε Διοικητικού Συμβουλίου πρέπει να την 
υποστηρίξουμε.  Δεν  είναι  μόνο  τα  καλά,  ότι  ακούγεται  έξω  πόσα  θα  πάρει  ο 
πρόεδρος. Γιατί αυτό θα πρέπει να γίνεται ιδιαίτερα στους δημοσίους υπαλλήλους; 
Είναι  η  καραμέλα  που  υπάρχει  για  τους  δημοσίους  υπαλλήλους.  Γιατί  δηλαδή 
κάποιος ο οποίος έχει μία επιχείρηση και πουλάει κάτι, δεν τον κατηγορεί κανένας 
γιατί πουλάει και εισπράττει όταν αυτός παράλληλα είναι και αντιδήμαρχος ή είναι 
πρόεδρος  ή  σε  κάποιο  Νομικό  Πρόσωπο.  Γιατί  όλοι   μέμφονται  τους  δημοσίους 
υπαλλήλους; Αυτοί δεν ασκούν διοίκηση; Αυτός τι διαφορετικό ασκεί; Και μάλιστα 
όταν ο δημόσιος υπάλληλος στην Επιχείρηση ή στο Νομικό Πρόσωπο εκ του νόμου 
ασκεί  τα  καθήκοντά  του  πέραν  της  εργασίας  του,  δεν  έχει  ειδική  άδεια.  Αυτό 
σημαίνει ότι θα τελειώσει το ωράριό του μέχρι τις τρεις και μετά θα πάει εκεί από τις  
τρεις  μέχρι  το  βράδυ.  Δεύτερη  απασχόληση είναι.  Αυτή είναι  η  διαφορά Νομίζω 
λοιπόν  ότι   πρέπει  να  ακολουθήσουμε  την  απόφαση,  έχει  σωστό  βηματισμό  η 
απόφαση του Δημοτικού  Συμβουλίου  και  πρέπει  να  την υπερασπιστούμε.  Και  να 
είμαστε  καμιά  φορά  όχι  γαλαντόμοι  οικονομικά  ,  γαλαντόμοι  σε  ότι  αφορά  τις 
συνθήκες δουλειάς αυτών των ανθρώπων με ότι αυτό συνεπάγεται. Το τραγικότερο 
λάθος ήταν αυτό που κάναμε την περασμένη τετραετία, που καθίσαμε όλοι χωρίς να 
παίρνουμε  το  παραμικρό  και  στερούσαμε  χρήματα  από  την  οικογένειά  μας,  να 
πληρώνουμε τους καφέδες, να πληρώνουμε το δώρο της επίσκεψης κλπ. Ποιος από 
μας δεν έχει πάρει προσωπικό δάνειο από τράπεζα;  

Δήμαρχος: Την προηγούμενη τετραετία εγώ το πίστευα αυτό και το είχα κάνει 
στη ζωή μου και προσέφερα πάρα πολλά χρόνια αφιλοκερδώς Εκτός από αυτά που 
τώρα είμαι Δήμαρχος, θα δούλεψα με αμοιβή πέντε χρόνια .Αυτή ήταν η αρχή μου 
και αυτό πίστευα και έκανα, είχα και πλάτες να μην έχω να ταϊσω εγώ την οικογένεια. 
Την προηγούμενη τετραετία ήμασταν  από τους ελάχιστους Δήμους στην Ελλάδα που 
είχαμε αποφασίσει ότι δεν θα υπάρχουνε αμοιβές των αιρετών. Ετσι επί τρία χρόνια 
κρατήσαμε αυτήν την τακτική, έγινε μία μεγάλη οικονομία στο Δήμο. Κάναμε ένα 
τεράστιο  λάθος.  αυτό δεν  φάνηκε.  Στη  Νάουσα αυτά  τα  χρήματα τα  περνάνε  τα 
επέστρεφαν και έγιναν κάτι. Εμάς μπαίνανε στη μαύρη τρύπα, δεν φαινόταν πουθενά 
αυτά τα χρήματα . Τι έγιναν αυτά τα χρήματα; Δεν φαίνεται να πιάσανε τόπο αυτά τα 
λεφτά. Αντίστοιχα αυτοί οι οποίοι ήταν δημόσιοι υπάλληλοι αναγκαζόταν να ζουν με 
τον βασικό μισθό, γιατί έπρεπε μόνο το βασικό να πάρουν, γύρω στα 700 ή 800€. 
Καταλαβαίνεται  όταν  αυτοί  είναι  οικογενειάρχες  τι  γινόταν,  δεν  ήταν  εύκολη  η 
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κατάσταση. Ήταν τρία χρόνια, δεν ήταν λίγα και οι οικογένειες είχαν και ανάγκες. 
Ξέρετε  όλοι  σας  ποια είναι  η  καθημερινότητα  στα  Δημαρχεία,  η  καθημερινότητα 
είναι να ξηλώνεσαι διαρκώς. Για αυτό με βλέπεται να μην παίρνω θέση. Γι αυτό με 
βλέπεται να λέω ότι ναι είναι νόμιμο δικαίωμα να διαχειριστεί ο ίδιος το προσωπικό 
του ζήτημα. Δεν μπορώ να πάρω στο λαιμό μου ανθρώπους και δεν θα το ξανακάνω. 

Λαζαρίδης: Ακούσαμε τους υπαλλήλους, αυτούς που είναι στη σύνταξη και 
αυτούς που είναι εν ενεργεία. Τι κάνουμε εμείς που είμαστε ελεύθεροι επαγγελματίες, 
τι  παίρνουμε  κλπ.  Εγώ  παίρνω  2.380,00  μικτά,  εξαιτίας  του  ότι  είχα  μεγάλες 
φορολογικές δηλώσεις γιατί είμαι μηχανικός, θα μου μείνουν γύρω στα  1.200,00€, 
αφιερώνοντας όμως   το 80% του χρόνου μου σ’ αυτό που κάνω τώρα και με το ρίσκο 
του τι θα βρω αύριο-μεθαύριο. Αυτό πρέπει να γνωρίζουμε  όλοι. 

Πρόεδρος:  Υποθέτω  ότι  μάλλον  θα  γίνω  δυσάρεστος.  Δεν  είμαι  σε 
υποχρεωτική άδεια κ. Μιχαηλίδη, είμαι συνταξιούχος. Βρίσκομαι εδώ πολλές ώρες 
από  το  πρωϊ  μέχρι  αργά  το  βράδυ  και  το  βράδυ.  Θεωρώ  πραγματικά  ότι  είναι 
υπερβολικό να έχει αυτήν την αποζημίωση οποιοσδήποτε  πρόεδρος   ΔΗΠΕΘΕ όταν 
έχει παραστεί σε μία-δύο τρεις συνεδριάσεις το μήνα. Έχω την εμπειρία αγαπητέ κε 
Μιχαηλίδη  και  έπρεπε  να  απέχεις  από  αυτή  τη  συζήτηση,  έπρεπε  να  είσαι  έξω. 
Δικαιούμαι να έχω την άποψή μου. Θεωρώ προσβλητικό για λίγες υπογραφές, για 
κάποιες ώρες τον μήνα να προκύπτει αυτή η αποζημίωση το μήνα. Αυτό υπαγορεύει 
η λογική μου, θεωρώ ότι είναι υπερβολική αυτή η αποζημίωση. 

Δάσκαλος:  Σ’ αυτή την αίθουσα πάντα ήμουνα δίκαιος. ΄Ηρθε ένα θέμα με 
μία  εισήγηση  ομόφωνη  από  το  Διοικητικό  Συμβούλιο  του  ΔΗΠΕΘΕ.  Γιατί 
καθόμαστε και κάνουμε κριτική; 

Πρόεδρος: Ο καθένας κρίνεται για τα επιχειρήματά του. 
Μιχαηλίδης: Δεν είχα την πρόθεση κε πρόεδρε να πω κάτι παραπάνω, αλλά 

βάλατε  σε  μία  λογική  ότι  ο  πρόεδρος  του  ΔΗΠΕΘΕ  να  πληρωθεί  βάσει  των 
συνεδριάσεων και των υπογραφών. Δηλαδή εσείς πληρώνεστε κ. πρόεδρε βάσει των 
δύο συνεδριάσεων το μήνα που κάνει το Δημοτικό Συμβούλιο; 

Πρόεδρος: Δεν είπα αυτό. Είπα τι χρόνο διαθέτει για να υπηρετήσει την θέση 
του, τον θεσμό που υπηρετεί. 

Μιχαηλίδης: Αυτό δεν είναι λογική . Όλα αυτά ο νόμος τα λαμβάνει υπόψη. Ο 
πρόεδρος δεν είναι μόνο την ώρα της υπογραφής στην συνεδρίαση, έχει τις ευθύνες 
του.

Πρόεδρος: Έγινε κατανοητό κε Μιχαηλίδη.
Μιχαηλίδης:  Παρόλα  αυτά  εγώ  πιστεύω  ότι  πρέπει  την  απόφαση  του 

Διοικητικού Συμβουλίου του ΔΗΠΕΘΕ να την υπερψηφίσουμε όλοι μας και αυτό να 
γίνει για κάθε απόφαση από εδώ και στο εξής. 

Γουναράς:  Η  αμοιβή  στους  αιρετούς  όταν  αυτοί  είναι  ιδιώτες  πρέπει  να 
δίνεται  διότι  χάνουν  από  τη  δουλειά  τους,  δεν  σημαίνει  όμως  ότι  οι  δημόσιοι 
υπάλληλοι  δεν βρίσκονται  σε πλεονεκτική  θέση. Για ποιος χορούς  και  πανηγύρια 
λέμε;  Πότε  πήγε  ο  αντιδήμαρχος  κάπου  και  δεν  του  στρώσανε  τραπέζι;  Πού 
ξοδεύατε; 

Μωϋσιάδης: Να ανακαλέσει. 
Παυλίδης: Εμείς φέτος θα δηλώσουμε στη φορολογική δήλωση πράγματα που 

δεν τα έχουμε πάρει. 
Πρόεδρος: Ο καθένας κρίνεται κε Παυλίδη από αυτά που λέει. 
Μωϋσιάδης: Ζητώ να ανακαλέσει.  Εγώ δεν τραπέζια δέχομαι από κανέναν 

ούτε τραπέζια. 
Πρόεδρος: Έχετε πει κ. Γουναρά ατυχείς εκφράσεις.
Δήμαρχος: Διαδικαστικά Πήγε σε άσχημο δρόμο αυτή η συζήτηση. Νομίζω 

ότι τα πράγματα είναι πολύ πιο απλά και μπήκαμε όλοι σε μία άσχημη διαδικασία.
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την απόφαση του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ;
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι:

Δ.  Δάσκαλος,  Μ.  Σουμελίδης,  Γ.  Μιχαηλίδης,  Α.  Λαζαρίδης,  Π.  Παυλίδης,  Θ. 
Αγγελίνας,  Λ.  Πουλασουχίδης,  Κ.  Βοργιαζίδης,  Ν.  Μωυσιάδης,  Χ.  Γαϊτάνου-
Γεωργιάδου,  Α.  Καγκελίδης,  Θ.  Κορωνάς,  Κ.  Συμεωνίδης,  Β.  Παπαδόπουλος,  Χ. 
Σαββαϊδου.
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Λευκή ψήφο έδωσαν 10 σύμβουλοι:
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Μ. Παπαϊωνάννου, Λ. Τσαβδαρίδης, 
Α.  Βεσυρόπουλος,  Χ.  Τσιούντας,  Ε.  Γουναράς,  Δ.  Γκέκα,  Α.  Παπαδόπουλος,  Σ. 
Κουμτσίδης.

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Λ. Τσαβδαρίδη;
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι:

Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Α. Βεσυρόπουλος, 
Χ. Τσιούντας, Ε. Γουναράς, Δ. Γκέκα, Α. Παπαδόπουλος, Σ. Κουμτσίδης.

Οι σύμβουλοι Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Κάκαρης απείχαν από την ψηφοφορία.
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη:

1.- Το από 13-4-2011 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου.
2.-  Την  αριθ.  14/2011  απόφαση  Δ.Σ.  της  Δημοτικής  Κοινωφελούς  Επιχείρησης 
«ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.» Βέροιας.
3.- Τη συνεχή απασχόληση του προέδρου του Δ.Σ. της παραπάνω επιχείρησης με τα 
ζητήματα αυτής.
4.- Τις απόψεις της Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων, όπως αναπτύχθηκαν 
στη συζήτηση του παρόντος θέματος.
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 255 (παρ. 5) του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.), του άρθρου 92 
(παρ. 1 & 3) του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), της αριθ. 61995/13-11-
2007 απόφασης Υπουργού ΕΣ.Δ.Δ.Α. καθώς και  αυτές  της αριθ.  62/74893/30-12-
2010 εγκυκλίου του ΥΠ.ΕΣ.Α.Η.Δ.

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία

Εγκρίνει  την  αριθ.  14/2011  απόφαση  του  Διοικητικού  Συμβουλίου  της 
Δημοτικής  Κοινωφελούς  Επιχείρησης  «Δημοτικό  Περιφερειακό  Θέατρο 
(ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.) Βέροιας» για καθιέρωση καταβολής αποζημίωσης στον Πρόεδρο του 
Διοικητικού Συμβουλίου αυτής,  σύμφωνα με τις  διατάξεις  της παραγράφου 5 του 
άρθρου  255  του  Ν.  3463/2006  (Κ.Δ.Κ.)  και  καθορίζει  το  ύψος  της  παραπάνω 
αποζημίωσης στο ποσό που καταβάλλεται από τον Δήμο Βέροιας ως αντιμισθία του 
Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου,  δηλαδή στο ποσό των € 1.873,95 (μικτά), 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 92 (παρ. 1 & 3) του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα 
Καλλικράτης), της αριθ. 61995/13-11-2007 απόφασης Υπουργού ΕΣ.Δ.Δ.Α. και της 
αριθ. 62/74893/30-12-2010 εγκυκλίου του ΥΠ.ΕΣ.Α.Η.Δ.
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  204 / 2011
.............................................................................................……….................................

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης Δημητρούλα Γκέκα
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ

Δ. Δάσκαλος Η. Τσιαμήτρος
Μ. Σουμελίδης Δ. Κουλουριώτης
Θ. Θεοδωρίδης
Γ. Μιχαηλίδης ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ
Α. Λαζαρίδης Χ. Δουλγερίδου
Ν. Τσιαμήτρος Ι. Λιάτσου
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου Σ. Κρομμύδας
Π. Παυλίδης Η. Σοφιανίδης
Τ. Χατζηαθανασίου Σ. Μισοκέφαλος
Θ. Αγγελίνας Ι. Παπαδόπουλος
Λ. Πουλασουχίδης Α. Πέτρου
Κ. Βοργιαζίδης Α. Κακαγιάννης
Ν. Μωυσιάδης Ι. Χειμώνας
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου Ν. Αγγέλου
Π. Τσαπαρόπουλος Ι. Καπετανίδης
Α. Καγκελίδης Μ. Τέτος
Μ. Παπαϊωάννου
Θ. Κορωνάς
Κ. Συμεωνίδης
Γ. Κάκαρης
Β. Παπαδόπουλος
Λ. Τσαβδαρίδης
Α. Νεστορόπουλος
Α. Γκαμπέσης
Κ. Κοστογλίδου
Α. Βεσυρόπουλος
Β. Γιαννουλάκης
Χ. Τσιούντας
Ε. Γουναράς
Κ. Παναγιωτίδης
Α. Παπαδόπουλος

Ακριβές απόσπασμα
Βέροια  6-6-2011

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ

Σ. Κουμτσίδης
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη
Γ. Ορφανίδης
Χ. Σαββαϊδου
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